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Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2024-04-08 

Plats: Naturum vid Store Mosse Nationalpark, Hillerstorp 

 

Närvarande: 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Sofia Yngstrand (SY), Halmstads kommun 

 Annika Svensson, Halmstads kommun 

 Bo Wahlen, Hylte kommun  

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Johannes Lind, Statkraft 

 Marie Montan, LRF 

 Morgan Eriksson, Södra 

  

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Annika Svensson 

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna.  

§ 3 Konferensplanering och information 

Konferensen planeras till den 18 oktober 2024 i Hestra.  

SY och Gunnar, miljöingenjör från Gislaved har påbörjat planeringen samt bokat lokal 

på upp till 70 personer.  

En större projektgrupp har bildats och planeringsmöte är inbokat. Styrelsen fick se 

ett preliminärt schema för dagen som även kommer innehålla kalkning med båt och 

helikopter i fält. 
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Med tanke på nationella nerdragningar i kalkverksamheten ser styrelsen att det vore 

av stort värde att få med politiker till dagen. Ledamöter i styrelsen med kontakter gör 

ett försök att få med politiken till mötet. 

En inledande information om dagen finns på webben: Kalkningsseminarium 2024 - 

Nissans vattenråd - vattensamverkan.se 

§ 4 Aktuella frågor 

 Möte med vattenmyndigheten (VM) 

 Marie M informerade om möte hon haft med VM gällande kommuners roll i 
 vattenarbetet. Hon upplevde att VM förväntade sig att vattenråden ska ta en större 
 roll i samverkansarbetet än vad det finns resurser och möjligheter att göra. Detta 
 kopplat till att samverkansarbete och åtgärder ska ske över kommungränser. VM har 
 planerat in nationella möten där alla 112 kommuner i västerhavets vattendistrikt 
 samt vattenråden ska bjudas in för att åtgärdsprogram med mera ska diskuteras. Ett 
 första möte med 16 kommuner är inplanerat tillsammans med 
 Gullspångsälvens vattenråd. Marie följer upp och återkopplar hur det mötet gick. 
 

 Diskussioner fördes och styrelsen enades om att vi bör vara med på dessa möten som 

 deltagare men inte arrangör. 

§ 5 Myndighetsinformation 

 Länsstyrelsen Jönköping informerade via e-post: 

 Inom ramen för vattendirektivsarbetet pågår statusklassning för den fjärde 

 vattenförvaltningscykeln. Ett nytt och stort fokus för länsstyrelserna är arbetet med 

 att implementera dricksvattendirektivets bestämmelser inom ramen för det 

 ordinarie vattendirektivet. Förordningsförändringen trädde i kraft den 1 april 

 Vattenmyndigheterna vid länsstyrelsen ansvarar framför allt för att riskbedöma 

 tillrinningsområden för råvattenuttag. Provtagning har skett vid fem av länets 

 allmänna vattentäkter. 

 Beslut: Styrelsen beslutar att be Länsstyrelsen om att delta samt informera om 

 statusklassningen på något av våra kommande möten. 

 Styrelsen uttrycker även vikten av att Länsstyrelsen deltar i våra möten i den mån det 

 går samt att det även är viktigt med kontinuiteten. 

§ 6 Övriga frågor 

 Webben 

 Styrelsen fick återkoppling från förra mötet angående vad externa besökare finner 

 mest intressant på vattenrådets webb-plats.  

https://nissan.vattensamverkan.se/aktiviteter-och-atgarder/kalkningskonferens/
https://nissan.vattensamverkan.se/aktiviteter-och-atgarder/kalkningskonferens/
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 I tabellen nedan ses antal besökare på respektive sida. Visitors är antal unika 

 besökare på varje sida under 2023. Wiews är hur många visningar just den sidan haft, 

 dvs samma besökare kan ha varit inne på samma sida flera gånger: 

 

§ 7  Kommande möten och mötets avslutning  

 Onsdagen den 5 juni blir det styrelsemöte och årsmöte vid Statkrafts anläggning i 

 Laholm.  

 Onsdagen den 21 augusti 

              Onsdagen den 23 oktober (preliminärt ändras denna tid pga. kalkningskonferensen) 

  

 

Christer tackade för ett bra möte och avslutade mötet! 

Vid pennan Sofia Yngstrand, Samordnare 
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Justerare: 

 

 

 

 

_________________________  _________________________ 

Christer Gustafsson    Annika Svensson 

Gnosjö kommun    Halmstads kommun 

 

Restaurering av Kävsjön och Häradsösjön 

Efter mötet kom Carina Härlin som är föreståndare på Naturum och presenterade åtgärder som görs på 

Nationalparken Store mosse. Mål för Kävsjön och Häradsösjön är att man genom att kunna reglera 

vattenståndet (nivåer och fluktuationer) ska skapa eftersträvansvärda störningar i strandlinjen och 

därigenom åter möjliggöra ett rikt fågelliv i och kring sjön.  

Kävsjön ska ha en öppen vattenspegel och igenväxningsvegetation ska förekomma enbart i liten 

omfattning.  

Därefter gick vi ut och tittade vid dämmet som är en av åtgärderna samt åt en god lunch i fält! 

  

 


